
Saksprotokoll i Kultur- og ressursutvalet - 01.10.2015

Spørsmål frå administrasjonen:

Fylkesdirektør Anna Elisa Tryti ønskte at utvalet sitt novembermøte vart flytta frå 12. til 11. november 

grunna avvikling av fylkeskulturkonferansen 12. og 13. november, slik at nytt utval ikkje måtte ha 

utvalsmøte på sjølve konferansen.

Utvalet hadde ingen merknad til at møte i Kultur- og resursutvalet vart endre frå 12. til 11. november 

2015.

Fylkesdirektør Anna Elisa Tryti viste til e-post frå BKK om ønskje om å få koma med innlegg i samband med 

utvalet si behandling av vassforvaltningsplanen i novembermøtet, og ønskte at utvalet tok ei avgjerd i saka.

Utvalet oppmoda BKK til å sende evt. informasjon i saka til utvalsmeldemane direkte, og fann ikkje 

å imøtekoma BKK sitt ønskje om innlegg i samband med utvalet si behandling av 

vassforvaltningsplanen.

Informasjon frå fylkesordførar
Fylkesordførar orienterte om meklingsmøte mellom Fylkesmannen, Bergen kommune og Hordaland 
fylkeskommune i samband med saka om Reguleringsplan for Bergenhus. Møllendal Øst, gnr. 163 bnr. 20 
m. fl., Bergen kommune.

Utvalet slutta seg til fylkesordførar sitt forslag om at saka vert sendt over til Kommunal og 

Moderniseringsdepartementet.

Vedtak


